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KRAJEVNA SKUPNOST GRADIŠČE 

 

 

Datum: 3.7.2019 

 

 

Z A P I S N I K 
 

4. redne seje sveta KS Gradišče, ki je bila 3.7.2019 ob 19:00 v prostorih KS 

Gradišče (dvorana na Hribu) 

 

Prisotni: predsednik Silver Kerševan, Žan Marušič, Mojca Marušič, Tanja Gregorič, Dalibor 

Antić, Vojka Fritz 

Odsoten: Aljoša Furlan 

Ostali prisotni: /.                              

 

Predsednik Silver Kerševan, ki je uvodoma pozdravil navzoče ter predlagal naslednji  

 

dnevni red: 

 

1. Sprejem zapisnika 3. redne seje sveta z dne 27.5.2019. 

2. Povzetek obiska predstavnikov MONG na Gradišču dne 27.6.2019 

3. Izplačilo sejnin 

4. Razno, pobude in vprašanja. 

 

AD 1 

 

Dalibor Antić je članom in predsedniku povzel zapisnik 3. redne seje z dne 27.5.2019. 

 

Na obstoječ zapisnik ni bilo pripomb, zato člani KS Gradišče potrdijo zapisnik 3. redne seje 

sveta KS Gradišče z dne 27.5.2019. 

 

AD 2 

 

Dalibor Antić je povedal, da je Gradišče nad Prvačino obiskal predstavnik MONG-a, g. 

Rosič, z namenom oceniti stanje potrebnih investicij v vasi. Dalibor je povedal, da se je 

generalna rešitev plazu v vasi prenesla na raven države, plaz proti Dornberku pa je v fazi 

odkupa zemljišč od lastnikov, in naj bi s sanacijo začeli kmalu. Obnova nogometnega igrišča 

pa je predvidena v tem 4 letnem mandatu MONG-a. 

 

MONG naj bi kmalu začel tudi z ureditvijo, posodobitvijo, zamenjavo razsvetljave v vasi z 

novejšimi LED svetilkami. 

 

Dalibor Antić je povedal, da MONG podpira obnovo dvorane za večnamensko uporabo na 

Hribu, zato predlaga, da KS Gradišče zaprosi za uporabno dovoljenje. 
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Dalibor Antić je povedal, da MONG podpira ureditev prostorov KS Gradišče na naslovu 

Gradišče nad Prvačino 41. 

 

AD3 

Silver Kerševan je na glasovanje podal predlog glede izplačila sejnine za to sejo. 

 

Člani sveta KS Gradišče so soglasno sprejeli naslednji sklep: 

Predsedniku, podpredsedniku in ostalim članom sveta KS Gradišče, ki so se udeležili te seje, 

se izplača sejnina. 

 

AD4 

 

Brez diskusije. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 20:10. 

Sejo je vodil Dalibor Antić. 

 

 

Zapisal:                                                                                      Predsednik sveta KS Gradišče: 

Tanja Gregorič Silver Kerševan 

 


